
Bestyrelsesmødereferat

3. juni 2019
Til stede: Leif, Mette, Jannie, Rasmus, Sævar, Claus
Udeblevet: Malene
Referent: Claus
Næste møde: 19. august 2019

Forberedelse til sommerfest

Der fås styr på de sidste praktiske detaljer vedrørende planlægning af sommerfesten.

Affaldssortering

Formanden fremlagde forslag fra kommunen vedrørende placering af de nye molokker, og 
de praktiske forhold.

Intern arbejdsgang i bestyrelsen

Bestyrelsen har diskuteret dens interne arbejdsgange mht. udarbejdelsen af dagsordner og 
referater, og holder fast i, at dagsorden udsendes 7 dage før mødet til hjemmesiden, og et 
referat udsendes hurtigst muligt efter mødet til hjemmesiden og beboerblad.

Bestyrelsens synlighed

Bestyrelsen overvejer at begynde at bruge Facebook til at udsende information som 
supplement til hjemmeside og beboerblad.

Evt.

Der spørges til status på det nye system med trappevask. Boligselskabet arbejder på det.
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